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Abstract (en)
The lift has a hydraulically activated brake unit (105) operating between a lift cab (103) and a stationary brake (102). A pressure generator has
the lift cab and a speed regulator (107) that cooperates with a speed regulator cord (108). The speed regulator cord is coupled with the pressure
generator. The pressure generator has a pump device coupled with the speed regulator cord. An independent claim is also included for a method for
braking a lift cab of a lift during an incorrect operating condition.

Abstract (de)
Eine Aufzugsanlage (101) umfasst eine Aufzugskabine (103) mit einer Aufzugskabinenbremseinrichtung (104), wobei die
Aufzugskabinenbremseinrichtung mindestens eine zwischen der Aufzugskabine (103) und einem stationären Bremskörper (102) wirkende,
hydraulisch aktivierte Bremseinheit (105), eine an der Aufzugskabine vorhandene Druckerzeugungsvorrichtung (110) sowie einen
Geschwindigkeitsbegrenzer (107) umfasst und der Geschwindigkeitsbegrenzer mit einem Geschwindigkeitsbegrenzerseil (108) zusammenwirkt, das
mit einem Betätigungselement der hydraulischen Druckerzeugungsvorrichtung (110) gekoppelt ist.
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